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L’estiu de 1991, el doctor Pere 
Antoja prenia possessió de la seva 
plaça com a metge titular de Sant 
Fost de Campsentelles. Ja han pas-
sat 20 anys i, indubtablement, ja és 
tan popular i estimat pels santfos-
tencs com en el seu dia va ser-ho 
el doctor Antonio Gutiérrez, que 
va estar al capdavant de la sanitat 
local de 1966 a 1988. Amb aquesta 
entrevista el volem conèixer de més 
a prop.

Comencem pels teus orígens…
–vaig néixer a Torelló, a la Pla-

na de vic. La meva familia prové 
de l’Ametlla del vallès i el meu be-
savi i el meu avi van anar a viure 
a Torelló. Allà vaig néixer jo i els 
meus cinc germans. Jo sóc el més 
gran i, després de morir l’avi, quan 
tenia 16 anys, vam tornar a viure 
a l’Ametlla, en una casa de pagès 
a la muntanya, a la vora de Puig-
graciós.

A la teva família hi havia ha-
gut algun metge?

– Per la part del meu pare, tota 
la família eren de pagès, des del 
segle XvI, tot i que el primer que 
coneixem era ferrer. A Torelló el 



72 - Campsentelles, 14 FERRAN PÉREZ I GóMEZ

besavi tenia una fassina1, i el meu avi treballava en el despatx d’una fà-
brica. Per part de la meva mare, el meu avi provenia de Barcelona i era 
metge; abans de la Guerra va anar a Torelló per ser-ne el metge, s’hi va 
casar i va tenir tres filles.

El teu avi va influir en la teva vocació?
–Al meu avi no el vaig veure exercir perquè quan jo era molt petit 

va tenir un infart i es va retirar. Però havia sigut el metge del poble i jo, 
quan era petit, potser tenia set o vuit anys, deia “Jo vull ser metge de 
pujar i baixar escales”, això és, no d’hospital; era com per dir “metge de 
capçalera”. Tres dels seus néts, dos cosins meus i jo, som metges. 

pujar i baixar escales de les cases?
–Sí, sí...  Torelló és un poble que les cases es toquen l’una amb l’al-

tra, són de pisos. En moltes cases, es feia vida al primer o al segon pis. 
Aquesta és la diferència amb pobles com Sant Fost o l’Ametlla, que són 
pobles molt més dispersos. I quan a classe ens preguntaven “Què seràs 
quan siguis gran?” un deia astronauta, l’altre bomber i jo deia “Metge 
de pujar i baixar escales”. Tots els estudis els vaig dirigir cap a això: s’han 
de fer matemàtiques, doncs es fan; s’ha de fer filosofia, doncs es fa. Coses 
que potser no vénen de gust. Encara a la carrera de medicina havíem de 
fer matemàtiques i jo pensava “Quan farem coses de malalties?”. vaig 
estudiar a Torelló la primària i la secundària, i el Batxillerat a vic. vaig 
ser dels últims de fer el Batxillerat que en dèiem “antic”.

Hi ha tanta boira a Vic com es diu?
–Sí, però també n’hi havia molta al pla de Llerona, i en canvi ara tinc 

la sensació que no n’hi ha tanta. També recordo que, els primers anys 
que vaig treballar aquí que venia de Barcelona i passava per la Conreria, 
veies molta boira, però ara ja no se’n veu tanta. Després, com he dit, 
vam tornar a la casa de la família a l’Ametlla i vaig començar a estudiar 
a Barcelona, a la Facultat de Medicina del Clínic, a la Central. Primer 
anava cada dia de l’Ametlla a la Garriga a buscar el tren; hi anava amb 

1. Destil·leria.
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una motoreta petita i feia un fred inclement. Això era l’any 77 i jo tenia 
17 anys. Tornava amb l’últim tren de la nit i cap a casa. Si plovia, igual. 
Al segon any, vaig tenir un cotxe vell i anava fins a Granollers, perquè hi 
havia més trens i era més còmode. vaig acabar la carrera el 1983. Després 
vaig anar a fer la mili. Sense fer la mili no podies optar a una plaça de 
metge de la sanitat pública. 

On et va tocar?
–Em va tocar a Ceuta, en una companyia molt petita que érem cap 

a cent soldats, una companyia de transports, camioners. Si els regulars 
necessitaven vint camions per fer maniobres, doncs cap allà. venia un 
carregament de municions amb un barco, doncs l’anàvem a buscar i el 
portàvem al polvorí. o a portar els legionaris amunt i avall. Hi vaig anar 

El doctor pere Antoja al seu despatx del CAp (setembre de 2011). Enguany s’han  
complert 20 anys de la seva arribada a Sant Fost. (Foto: Ferran pérez)
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com a infermer. En aquell cuartel no hi havia metge, però el capità de 
la companyia volia un metge per fer d’infermer. Un metge per a cent 
persones joves i sanes no té gaire feina. M’hi vaig treure el carnet de 
conduir camions i algun dia també portava el camió. Aquesta era la 
feina de la mili… La mili és molt tonta perquè estàs un any allà perdent 
molt el temps. Per la nit ens quedàvem sols els soldats i es feien moltes 
gamberrades. Hi havia molts catalans, alguns valencians i mallorquins; 
quasi la meitat parlàvem català.

I quan vas acabar la mili…
–Després vaig tornar i vaig estar sis mesos preparant les oposicions 

per al MIR. En aquella època, el MIR ja era la via per a ser especialista. 
vaig estar sis mesos tancat estudiant. Calia fer-ho per poder aprovar les 
oposicions amb una mica de garanties. vaig treure un bon número i vaig 

pere Antoja el 1983, l'any que va acabar la carrera i es  
va incorporar al servei militar. (Arxiu Família Antoja)
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poder escollir lloc per aprendre a fer de “metge de pujar i baixar escales”. 
Aleshores ja es deia “metge de família”.

tornant a la universitat, va haver-hi algun professor que et va 
marcar?

–Ara a la carrera es parla d’atenció primària. Quan jo estudiava, totes 
les assignatures eren de medicina hospitalària. I jo anava a estudiar per 
arribar a ser metge de poble, no per ser metge d’aparell digestiu, cirurgià 
o traumatòleg. La carrera era un procés per poder arribar a fer de metge. 
No t’enamores de ningú que forma part del procés. Recordo el professor 
d’Hepatologia; era molt bon metge i una gran persona. També recordo 
molt un cirurgià o un professor de Fisiologia, però saps que no seràs mai 
ni hepatòleg ni cirurgià, ni fisiòleg.

Aleshores va arribar el moment d’especialitzar-te…
–Quan vaig acabar, vaig estar un any curant jovent sa (a la mili, com he 

dit) i després començo el procés per aprendre a fer de metge de capçalera. 
Jo, en aquella època, deia: “Ara és com tenir el títol per poder aprendre a 
fer de metge”. Has tingut uns estudis de medicina i ara ja pots començar 
a aprendre a fer de metge. Ara tocava especialitzar-se i el que jo volia 
fer es deia, aleshores, “metge de família”. vaig fer les oposicions i vaig 
poder escollir on ho volia fer. vaig mirar d’anar el més a prop de casa i 
vaig triar la ciutat de Barcelona: a la vall d’Hebron. vaig estar dos anys 
a la vall d’Hebron fent diferents especialitats i un any a la Mina.

A la mina? I què tal?
–Bé. Una anècdota és que em van robar les ulleres de sol de dins del 

cotxe. Això era l’any 1988. A dintre de l’ambulatori hi havia dos mos-
sos d’esquadra permanentment, en una taula. De conflictes en general 
no n’hi havia, excepte amb algun drogoaddicte. La Mina era un barri 
molt pobre; la gent era molt senzilla, molt humil. Hi havia molta gent 
desplaçada de barraques de Barcelona, per exemple del Somorrostro, de 
quan van fer l’estació de Sants. Parlo amb companys que encara estan 
allà i la feina hi és molt dura sempre, però en els últims anys hi ha hagut 
canvis al barri.
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Vas anar-hi voluntàriament?
–No, m’hi van destinar. S’havien de cobrir uns ambulatoris: la Mina, 

Ciutat Badia, un de Cornellà, un de l’Hospitalet, alguns de Barcelona. I 
van fer un sorteig i em va tocar. Era un pas més per fer de “metge de pujar 
i baixar escales”. Era l’últim any de formació. I acabat allà vaig haver de 
buscar feina de metge de família. vaig estar uns mesos buscant-ne cap a 
la plana de vic. Sabia que hi havia alguna plaça que estaria vacant. Mai 
no vaig estar interessat en la medicina privada. 

Eres, doncs, un metge “volant”…
–vaig estar buscant una plaça per osona, sabent que hi havia algun 

metge que plegaria: si s’havia de cobrir un dia que faltava el metge de 
no sé on, hi anava; si s’havia de cobrir una setmana a viladrau, doncs 
cap a viladrau; si s’havia d’anar un dia a Taradell o a Folgueroles, doncs 
hi anava. I així durant mig any.

la teva dona també és metgessa?
–L’any que vaig entrar a la vall d’Hebron em vaig casar i vam anar a 

viure temporalment a Barcelona. La meva dona és de l’Ametlla i és car-
tògrafa; treballa a la Generalitat. Després de la zona de vic, vaig trobar 
una plaça interina a Barcelona, al barri de Roquetes, a Nou Barris. En 
aquell temps vam tenir el primer fill. Era una feina relativament estable 
i vaig estar-hi quasi dos anys. Llavors vaig fer oposicions novament i va 
ser quan vaig venir cap a Sant Fost. 

Va ser quan es va jubilar el doctor Gutiérrez?
–No. El doctor Gutiérrez es va jubilar el 1988 i després es van convo-

car oposicions per a aquesta plaça, i jo vaig venir aquí el 1991. Aquests 
tres anys van haver-hi tres metges: en Xavier Bosch, la Lourdes Tesan, que 
ara treballa a Parets, i la Maria Creu Moreno, que venia de Martorelles. 
Mentrestant, es va dividir la plaça en dues: una la vaig guanyar jo i l’altra 
va quedar pendent de tornar-se a convocar en unes noves oposicions. I 
va ser així que vaig venir a Sant Fost, l’estiu del 1991.

Coneixies Sant Fost d’abans?
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–No, de quasi res. De l’handbol perquè, aleshores, l’equip de Sant 
Fost jugava a primera divisió i un parent meu hi jugava. Tot el que sabia 
és que hi havia Sant Fost de Campsentelles. Són d’aquests pobles del 
vallès que saps que hi són però no hi has anat mai. I de debò que no hi 
havia passat mai, ni per aquí ni per la carretera de la Conreria. Era a la 
vora de casa i més a la vora no hi havia cap altra plaça: hi havia places a 
Manlleu, a Esparreguera… També hi havia la plaça de Martorelles però 
vaig escollir Sant Fost.

I quina va ser la teva primera impressió?
–vaig venir un dia abans de treballar per veure on era l’ambulatori, 

perquè no sabia on era. Era als baixos de l’Ajuntament, on hi havia ha-
gut l’escola de nenes. vaig conèixer la doctora que hi havia, que em va 
explicar com anaven les coses. El local era antic; una mica remodelat, 
però quan plovia entrava aigua per la finestra i havies de passar el motxo 
entre visita i visita. 

Em va semblar un poble molt tranquil.
El primer dia de visita em vaig espantar quan vaig arribar perquè hi 

havia molta gent esperant-me. Com a anècdota diré que un petit pro-
blema que hi havia era que cada dos pacients entrava un viatjant; era una 
llei no escrita que a vegades provocava conflictes. I vam decidir que els 
viatjants vinguessin tots de cop al final de les visites.

I et van parlar del doctor Gutiérrez?
–va estar aquí més de vint anys. Quan vaig venir jo, feia tres anys que 

s’havia retirat però com que portava tant temps aquí, tothom podia parlar 
del metge que hi havia abans; dels suplents no se’n recordaven tant. Al 
doctor Gutiérrez el recordaven perquè era sord però també perquè estava 
sempre amb la porta oberta, treballant de dia i de nit. Sempre estava 
de guàrdia. Quan vaig venir ja ens repartíem les guàrdies per setmanes, 
entre cinc metges d’aquí i de Martorelles i al cap de poc es va inaugurar 
l’àrea bàsica amb un equip de metges i infermeres, un equip de treball. 
La feina més individual es convertia en una feina d’equip. I llavors no 
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estava de guàrdia sempre el mateix metge. Això sí que va ser un canvi 
important en el funcionament.

Quins records tens d’aquests vint anys?
–Quasi tots són bon records. Per a algunes coses tinc molta memòria. 

De tots els pacients tinc un record o un altre. Recordo molt el primer 
pacient que va venir a la consulta, el segon, el tercer…De tots puc tenir 
records bons, records amables, records curiosos, de quasi tots els paci-
ents del poble.

Amb vint anys ja ets un més del poble…
–Sí. Jo, quan vaig venir aquí, vaig estar donant voltes a quedar-m’hi 

a viure, però penses que és delicat viure on treballes. Llavors hi havia 
diferents opinions: S’hi ha de viure per integrar-se en el poble 100%, i 
per a uns altres, si estàs massa integrat no tens pau perquè estàs tot el 
dia pendent de si passen coses o no. I per coses familiars, sobretot, vam 
decidir tornar a viure l’Ametlla i aviat farà 17 anys que vivim a l’Amet-
lla, molt a la vora de la família. Però encara que visqui a l’Ametlla passo 
moltes hores aquí i parlo amb molta més gent de Sant Fost que no pas 
amb gent de l’Ametlla. Conec molta gent i molta gent em coneix a mi. 
Que em diguin “Ai Pere, ai fill” no em molesta gens, al contrari, penso 
que és una forma de proximitat. Penso que en aquesta feina és molt 
important estar pròxim a la gent. I, de fet, no vaig mai amb bata. És per 
filosofia, una petita filosofia. Penso que és una forma d’estar més pròxim a 
la gent, de dir “Jo no sóc diferent de tu. Jo sóc una persona com tu; que 
tu em demanes un consell a mi perquè tens un problema, i jo hi entenc 
un mica més que tu i et puc ajudar”. Seria aquest el resum.

I t’has trobat algun cop que pots ser una mena de psicòleg per a la 
gent?

–És que aquesta és molt la nostra feina. No som psicòlegs en absolut, 
però també una mica provoques que hi hagi aquesta confiança, perquè 
molts problemes de la gent no són tant físics com són psicològics, de 
l’ànima, de les seves emocions… Jo recordo que quan estudiàvem 
ens deien: de cada quatre malalts n’hi ha un que ve per un problema 
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psicològic. Fa vint anys la meitat de les persones venien per problemes 
psicològics i ara jo diria que la majoria. Hi ha dies que no et mous de 
la cadira. Hi ha dies que tot són coses de parlar: tinc un problema, em 
passa això, em passa allò…

Sobretot amb gent gran?
–N’hi ha de tot. Probablement la gent molt gran no té tants problemes 

psicològics; la gent que els seus problemes són psicològics són gent més 
jove. La gent gran té els problemes de l’edat; com més va, més i més 
gent jove té problemes d’angoixes i de tensions emocionals, digues-li 
estrès o digues-li com vulguis. És un fenomen que és conegut a tots els 
llocs industrialitzats, a tots els ambients industrials passa això. La gent 
que viu més a pagès té un ritme menys evolucionat… L’espècie humana 
no ha pogut adaptar-se tan de pressa a tants canvis que hi hagut; està 
preparada per viure amb un ritme de vida molt més tranquil. Tampoc 
és que sigui un ideal viure a pagès però és un ritme de vida més natural 
i, quan tenim aquest ritme tan modern, tan estressant, és quan surten 
els problemes. De fet, alguna gent que ha vingut de viure d’un poble 
de pagès aquí, al poble estaven bé, arriben aquí i ¡pum!, desintegrats. 
A vegades els canvis gaire radicals, i el canvi de la societat preindustrial, 
de pagès de sempre, al que tenim ara, i més aquí, en un lloc a la vora de 
Barcelona, amb un ambient molt modern (Sant Fost és un poble que 
és modern en aquest sentit), veuen tots aquests canvis i  que et puguis 
adaptar a això és difícil.

Què és el que t’agrada més de ser metge de poble? 
–Doncs això, que la gent és més normal, bé, que és com jo, perquè 

jo he sigut de poble sempre. vaig viure uns anys a Barcelona, quan ens 
vam casar. Primer pensàvem que a la ciutat tindríem l’oportunitat de 
fer moltes coses;  però, si et sents “de poble”, a Barcelona hi vius i hi 
dorms i, quan pots, en marxes. vull dir que tampoc érem uns barcelonins 
integradíssims.  A Sant Fost, quan vaig venir jo, hi havia 3.800 habitants 
i jo sabia que de l’església en amunt tothom era pacient meu i els podia 
conèixer bé. Els pots arribar a conèixer a tots, amb vint anys. I al final 
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els he conegut a tots. I conèixer bé algú serveix de molt per poder-lo 
ajudar en la seva salut. Penso que la diferència amb ser metge d’hospi-
tal, per exemple el de Mollet, és que han d’atendre 100.000 persones i 
costa més conèixer-los a tots, hi ha més gent que volta per allà i més gent 
atenent-los, i en canvi aquí sóc sempre jo per als mateixos pacients, i la 
relació és molt diferent. La relació és més d’igual a igual encara que jo 
sigui metge i els altres no.

I els desavantatges?
–Com que m’agrada molt la feina no n’hi trobo, encara que hi pas-

ses moltes hores; les treus d’un altre cantó… És una feina de vocació. 
L’única cosa que tens és que pateixes i passes angúnies perquè tens a 
les mans la salut i, de vegades, la vida dels teus pacients. Cada dia al de-
matí quan venia pensava “Què passarà avui? vindrà algú que tindrà un 
infart?” Afortunadament quasi mai he vist un infart aquí. Però passes 
aquesta angúnia.

però això era al començament?
–Sobretot al començament, però no acaba de passar mai. Fa un temps 

que estic més “curat” però sempre es pateix per si et passa per alt algun 
problema gros d’un pacient. És una feina de molta responsabilitat. I si 
t’equivoques i dius que no té res i té un tumor al pulmó i es mor… Ho 
podies haver arreglat… Llavors, pensar que a cada pacient que tu veus 
tens aquesta responsabilitat...  La gent confia en tu. En el fons la gent 
et ve a dir: “Jo tinc un problema i no hi entenc, de medicina. Tu que hi 
entens, què faries amb això?” I tu respons, impulses la gent a fer una cosa 
perquè penses que és el millor que poden fer. Però pot ser que algun dia 
t’equivoquis i de vegades ens equivoquem. Quan estudiava, recordo que 
un dia un radiòleg comentava que, pels seus errors, havien pogut morir 
persones, i a tots ens pot passar alguna vegada o una altra. És la part de 
la feina que et dol més: saber que tu ho podies haver fet millor o diferent 
i aquella persona s’hauria pogut estalviar una complicació. Però, és clar, 
no som perfectes. Això és potser el que et fa estar més anguniós. Però, 
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en canvi, pots ajudar molta gent. No voldria semblar pedant, però sento 
que és una feina de servei a la gent, per ajudar-la. 

Jo trobo que ets un metge molt didàctic…
–M’agrada explicar, que entenguin el que els vull explicar, fins i tot 

amb dibuixos, si cal. El que faig és, en primer lloc, escoltar-los i després 
explicar-los les coses. Hi ha gent que t’explica coses més íntimes però 
s’ha d’escoltar perquè pot ajudar a millorar la seva salut. N’hi ha que 
em diuen: “Tinc un problema que no em deixa dormir…”. Som com 
confessors però no som xafarders. El nostre objectiu és donar solució 
a un problema i si no es pot arreglar, almenys mitigar-lo. I si confien 

Una de les aficions del Dr. Antoja és l’excursionisme,  
així com també viatjar. (Arxiu Família Antoja)
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en tu, els pacients poden sentir-se millor. M’esforço a escoltar la gent i 
sovint em retardo a les visites, però és el preu que s’ha de pagar per fer 
les coses al meu estil. Em sap greu retardar-me, però els pacients són 
comprensius. Una de les coses a millorar seria poder anar més a l’hora 
en les visites. Les visites està establert que haurien de durar set minuts; 
però jo en necessito més. Hi ha un llibre d’un psicòleg hongarès que deia 
que el temps ideal per atendre un pacient són sis minuts. En els últims 
anys, l’objectiu ideal eran deu minuts per pacient.

Com valores el nou CAp?
–El canvi gros va passar al poc de venir aquí, que vaig venir amb la 

condició que es convertiria en una àrea bàsica. Al desembre farà 20 anys 
que es va formar un equip que seria responsable d’atendre en salut a la 
població d’aquí. va ser quan es va ajuntar Sant Fost amb Martorelles i 
Santa Maria, i això és un canvi important. També perquè l’enfocament 
de la medicina anava no només a curar malalts sinó també a la part de 
prevenir, la part d’atendre la família; això penso que és una cosa molt 
important. I l’altre canvi gran va ser quan van fer aquest ambulatori,  
aquest centre de salut on som ara, que es va inaugurar fa més de vuit 
anys. Quan vaig venir ja ho deien que es faria aquí, però des que vaig 
arribar, vam tardar dotze anys per poder-lo inaugurar. 

I quants anys has estat director de l’Àrea Bàsica de Salut (ABS)?
–N’he estat director des del desembre de 1991 al marc de 2011, 

dinou anys.
l’any 2003…
–Sí, es va inaugurar abans de les eleccions municipals de 2003. Jo 

porto ja cinc o sis eleccions municipals aquí. Quan he estat aquí molta 
gent m’interpreten com que sóc un dels seus i això m’agrada, perquè 
penso que connectes amb la gent. Jo no parlo de política a la feina, no 
parlo de la família… Parlo del que preocupa al pacient. Si al pacient li 
preocupa parlar del futbol doncs, molt bé, parlem del futbol.

Ets aficionat al futbol?
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–Molt lleugerament. vaig veure aquest dia el futbol a la televisió una 
estona… M’agrada més el Barça que l’Espanyol. Si, per exemple, juga 
el Madrid amb el Corunya no em diu gaire res. Ara, si juga el Barça o 
l’Espanyol, ho trobo més maco perquè hi ha molta gent d’aquí i això 
està bé. Però penso que m’he d’interessar pels temes de què em parlin 
els pacients, ni que sigui que ha anat a collir bolets, ni que sigui que al 
vespre anirà a veure l’Espanyol amb el seu nét. Si són coses que a ells 
els amoïna, doncs a mi també. Però no tant com per explicar que jo 
sóc d’aquest partit o d’aquest equip. Sóc molt vergonyós i en general 
explico poques coses de casa. Hi ha gent que em té molta confiança, 
n’hi ha que fins i tot em diuen “Tu podries ser el meu fill”, em tracten 
com si fos de la família. 

t’han arribat a convidar a dinar en alguna casa?
–No ho he fet mai. La meva feina tampoc és tant com per quedar-me 

a sopar o a dinar. De vegades et conviden a un vas d’aigua, a un refresc… 
Això sí. Sí que no em costa demanar un vas d’aigua ben fresqueta, 
sobretot a l’estiu. De vegades sí que ho han fet [convidar-lo a dinar] 
però que no em quedi no vol dir que no ho agraeixi, però penso que a 
vegades quan et fas tan pròxim potser perds una mica l’objectivitat. Em 
sabria greu, per voler donar un gust a una persona, a una família, que 
llavors quedés massa implicat, perdés el món de vista. Agraeixo molt 
que em convidin però els dic que ara no pot ser. Hi ha gent que diu 
que un metge ha de canviar de pacients cada cinc anys, però penso que 
cal trobar un punt ideal de tracte que sigui profitós en temes de salut. 
Pròxim i amb moderació.

Quants fills tens?
–Tinc dos fills, dos nois; un té vint-i-un anys i l’altre divuit. 
Segueixen les teves petjades com a metge?
–No. Són molt treballadors i molt estudiosos i tenen la sort de ser 

intel·ligents i han decidit fer altres coses. Un estudia per enginyer de 
telecomunicacions i, l’altre, nanotecnologia. Són carreres més científi-
ques i tècniques. Tampoc he dit mai a casa “És que vosaltres heu de ser 
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metges”. Han fet ben bé el que han volgut, però han tingut l’obligació 
dels pares de formar-se. Això no és eludible. Estudiar el que vulguin, 
però han de formar-se, per poder guanyar-se la vida.

Quins són els teus plans de futur?
–Els canvis no m’agraden gaire i m’agradaria jubilar-me aquí a Sant 

Fost. Hi estic bé i i em sento ben acollit per la gent. La gent és agraïda 
i potser no n’hi ha per a tant: és la meva feina. Però és d’agrair que em 
valorin.

I les teves aficions?
–M’agrada viatjar, les excursions, les sortides per veure coses. M’agra-

da saber una mica de tot. Em sento una mica romàntic, com els excur-
sionistes de la Renaixença, saber de tot una mica. Per a les arts (música, 
etc.) sóc un negat.

Entrevista realitzada el 23 de setembre de 2011


